
中国
CHINA

全程无购物站 NO SHOPPING STOP
全程无自费 NO OPTIONAL TOUR

Classical Xi’An + MT.Hua
经典西安+华山

7天DAYS 5晚NIGHTS

Tour Code:
G1.40 XIY

Xi’An: Emperor Qinshihuang Terracotta Warrior, Huashan, 
            Muslim Street , Giant Wild Goose Pagoda

西安：秦始皇兵马俑, 华山景区, 
           回民小吃街, 大唐不夜城

Yan’An: Huanghe Hukou Waterfall
延安: 黄河壶口瀑布

Ganquan: Ganquan Grand Canyon
甘泉: 甘泉大峡谷

精粹程行
H I G H L I G H T

Shannxi Cuisine
陕西风味
Biangbiang Noodle
特色裤带面

Huashan Steampot Chicken
华山汽锅鸡

Roasted Duck
延安风味

特选 食膳
Special Cuisine



Tour Code: G1.40 XIY 

7天5晚7天5晚

经典西安 + 华山经典西安 + 华山

（机上用餐）1 吉隆坡 西安

（早/午/晚）6 西安 吉隆坡

（-/-/-）7 吉隆坡

集合于机场，乘坐班机飞往西安。
到达西安，前往入住酒店。

5 延安 甘泉县（82 公里） 西安（320 公里） （早/午/-）

2 西安 (40公里) 临潼 西安 （早/午/晚）

3 西安 华山 (130公里) （早/午/晚）

4 华山 壶口（286公里） 延安（201公里） （早/午/晚）

秦始皇兵马俑
(含电瓶车）

【游1.2.3号坑+兵马俑导览器】
它是秦始皇陵的一组大型陪葬坑，在这里可以欣赏到生动逼真、神态各异的秦佣, 各式青铜兵器, 秦代陶
佣。秦兵马俑震撼 人心的艺术力量，更多的来自壮阔的阵容 和磅礴的气势，被誉为"世界第八大奇迹”

华山（含进山车 
+ 北峰索道往返）

位于西安市以东的华阴市境内, 是中国五岳之一, 人称“西岳”, 不仅雄伟奇险, 而且山势峻峭, 壁立千仞, 群
峰挺秀, 以险峻称雄于世, 被誉为“奇险天下第一山“。华山共有五峰, 即东峰朝阳, 西峰莲花, 中峰玉女, 南
峰落雁, 北峰云台, 著名的华山论剑就在华山北峰。

黄河壶口瀑布
(含景区环保车）

它是与中越边境的德天瀑布，贵州的黄果树大瀑布同为中国三大瀑布。中国古籍《书。禹贡》曰“盖河
漩涡，如一壶然”。两大著名奇观“旱地行船”和“水里冒烟”更是罕见，其奔腾汹涌的气势是中华民族精神
的象征.

甘泉雨岔大峡谷
(含区间车)

黄土高原上的地缝奇观，是大自然花费亿万年，精雕细刻、千锤百炼而成的，绝非人工建造所能匹及。
号称中国的羚羊谷，被专家称为“黄土高原自然地缝奇观”，属于陕北独一无二地质美景。

钟鼓楼广场 广场东侧屹立着已有六百多年历史的钟楼，西侧屹立目前所存在全国最大的鼓楼。有“晨钟暮鼓” 之称。

西安古城墙 它是中世纪后期中国历史上最著名的城垣建筑之一，至今唯一保存最完整、规模最大的城墙

回民一条街 小吃一条街
永兴坊美食街 “赠送摔碗酒体验”

书院门非遗文化字画一条街

4月底至5月15日-20日 出发团队特别【赠送】延安万花山野生牡丹种植园赏花行程，它是中国四大牡丹原生地。

季节【赠送】 3月份赏郁樱花【兴庆公园】
季节【赠送】 4月份赏郁赏牡丹,金香【兴庆公园】
季节【赠送】11月份赏银杏 【西安汉阳陵银杏林】
** 因花期受当地温度影响，具体赏花安排根据当地花期情况做最优安排 **

DIY体验制作小兵马俑
大型3D实景会跑的演艺《驼铃传奇》

陕北窑洞（外观）

大明宫国家遗址公园 （含电瓶车 + 地下微缩景观遗址）

荐福寺【小雁塔(不登塔) + 西安博物院（周二闭馆）】

大雁塔音乐喷泉广场
夜游大唐不夜城
送往机场，返回温暖的家。

抵达温馨家园。

延安二道街夜市 体验延安当地的风土人情和烟火气。

603-8060 1199



Tour Code: G1.40 XIY 

7 DAYS 5 NIGHTS

Classical Xi’An + MT.Hua

(MOB)
1 Kuala Lumpur Xi’An

(B/L/D)
6 Xi’An Kuala Lumpur

(-/-/-)
7 Kuala Lumpur
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【Visit number 1, 2, 3 pits with a Terracotta army audio guide】
it is a large group of Emperor Qin Shi Huang mausoleum, where you can enjoy vivid realistic. There 
are different kind of bronze weapons, Qin Dynasty pottery, Qin’s Soldiers Terracotta Art Force more 
from the magnificent and majestic momentum known as “the World’s Eighth Largest Miracle”.
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Mt. Huashan, called "the Great West Mountain” in the past, is one of China's five sacred mountains. 
Mt. Huashan is the tallest among the five great mountains and has one of the most beautiful sceneries 
in China.
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The wonders of the cracks in the ground on the Loess Plateau are what nature has spent hundreds of 
millions of years on. It is known as China's "Antelope Valley" and is a unique geological beauty in 
northern Shaanxi.

�������������������������� On the east side of the square stands the bell tower with a history of more than 600 years, and on the 
west side stands the largest drum tower in the country. It is known as "morning bell and evening 
drum".

�������������� one of the most well preserved ancient city wall in China。
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Located at the intersection of Shanxi Province and Shaanxi Province, is the second largest waterfall in 
China. The tremendous water from the mighty Yellow River splashes on the rock, forming a magnifi-
cent waterfall of 15 meters high and 20 meters wide. The water looks as if it is pouring down from a 
huge teapot, hence the name Hukou (meaning, the mouth of the teapot).

3 Xi’An MT.Hua  (130KM) (B/L/D)

4 MT.Hua Hukou Waterfall (286KM) Yan’An (201KM) (B/L/D)

5 Yan’An Ganquan Xi’An (B/L/-)

2 Xi’An Lintong (40KM) Xi’An (B/L/D)

Special gift for end of April to May 15-20 departures: A visit to the Wild Peony Plantation in Yan'an Wanhua Mountain, one of 
the four major native habitats of peonies in China, where you can appreciate the beauty of blooming peonies.

Seasonal 【FREE】 Mar – Cherry Blossom 【Xingqing Park】
Seasonal 【FREE】 Apr – Peony ,Tulips 【Xingqing Park】
Seasonal 【FREE】 Oct -Nov  Ginkgo 【Xian Han Yangling】
(Viewing period is affected by the local temperature, the viewing arrangement is optimally arranged according to the local situation.)

603-8060 1199



NOTES 中国CHINA603-8060 1199

1. 行程表所列出的航班资料、交通、行程、酒店住宿及膳食安排，将可能
因不同的出发日期而有所变动，恕可能不及时通知。若报名后行程表有
所变动，本社将另行个别通知。

2. 行程、膳食及住宿的先后次序，将以当地接待社安排为准。
3. 本公司会根据团量来安排旅游巴士的大小，但若巴士行李舱放置空间不

足时，或会遇上行李箱得放置在车厢的可能，所以一人一座位为前提。
4. 基本上全程中文讲解为主。若需要以其他语言讲解，务必在报名时提前

通知本社。本社将另作安排，但将以最终确认为准。
5. 因季节性的气温转变，多数酒店及餐厅都以中央空调来控制室内温度，

空调设定为时段或是无空调提供，如遇此状况敬请见谅。团体房型及等
级分配，由当地酒店排房为准，非本社所能掌控。

6. 团队出发前建议购买旅游保险以则安心。
7. 本社对旅客的任何费用损失不承担任何责任，有光保障范围及承保条款

，请参阅保单。
8. 若遇上特殊情况或其他不可抗拒之因素如天气不佳导致海陆交通延误或

取消，错过住宿，膳食及景点观光等等，本社保留放弃或更改景点的权
力，以免耽误下一个景点的观光时间，并无任何代替景点。

9. 若旅客决定离团，所有的费用恕不退还。
10. 行程表附上的照片仅供参考。
11. 为确保消费者权益，详情请参阅单据背页之基本条规细节。
12. 旅客所持有的国际护照或任何旅游证件需拥有至少6个月的有效期间。

旅客需于有效期内返回本国。
13. 2岁-11岁属于儿童，12岁及以上皆属于成人。

1. Flights, transportation, hotels, meals and itinerary ststed in the brochure are subject 
without prior notice. Any changes after booking shall be advised accordingly.

2. The sequence of otonerary, meal and hotel arrangements are subject to the final 
confirmation by the local ground operator.

3. Tour bues are arranged based on group size. Every pasenger is entitled to one seat each. 
Should there be extra seats remaining, it shall be reserved for baggage storage.

4. Tour is conducted in Mandarin, unless otherwise stated.
5. Due to the seasonal change in temperature and weather, most hotels and restaurants 

have a central control system to regulate the indoor temperature for the comfort of tour 
members and the system cannot be adjusted by the tour members.

6. The room type nad category allocated shall depend on the hotel’s room availability and 
arrangement, and is not predetermined by the Company.

7. Purchase of travel insurance is highly advisable. The Company shall not liable for any 
losses or personal expenses incurred by the tour members during the tour. Kindly refer to 
the insurance policy for the terms of coverage.

8. Due to the adverse weather conditions, traffic congestion, and other unforeseen circum-
stances, the Company reserves the rights to rearrange, change or abandon the tr itinerary 
without prior notice and there shall not be any reimbursement.

9. For passengers who wish to deviate from tour, no refund shall be entertained for any 
unutilized portion of the tour.

10. The images shown in tour itinerary are only for indicative.
11. For other conditions, please refer to overleaf of your booking form for our standard term 

and conditions.
12. An international passport r other recognized travel documents which should be valid for at 

least 6 months from the date of return to country of origin.
13. 2-11 years old categorize as child; 12 years old and above are categorize as adult.

附带条约 TERMS & CONDITION

出发日期 DEPARTURE DATE 价格 PRICE 联络方法 CONTACT

天数
DAYS

早餐
BREAKFAST

午餐
LUNCH

晚餐
DINNER

酒店
HOTEL

西安古城西智选假日酒店 或同级

Holiday Inn Express Xi'an Ancient Town West or sml class

华山客栈 或同级 Huashan Inn (Xia Culture Theme Hotel) or sml class

延安东圣酒店 或同级 Eastern Shrine Hotel or sml class

西安皇城豪门酒店 或同级 Xian Grand Noble Hotel or sml class

-

-

1

2

3

4

5

6

7

酒店

酒店

酒店

酒店

酒店

-

√

√

√

√

√

-

√

√

√

-

√

-

机上用餐


